
RE: Vragen RTV Oost Schippersplas 

@vechtstromen.nl> 

Di 9-4-2024 11 :55 

Aan @vechtstromen.nl> @vechtstromen.nl> 

Dag  en  

Een paar kleine aanpassingen in de inleidende zin van de tekst hieronder. Verder prima wat mij 

betreft. Zorgen jullie dat het bij communicatie komt? 

Groet,  

Van: @vechtstromen.nl > 

Verzonden: dinsdag 9 april 2024 10:08 

Aan: @vechtstromen.nl>;  

@vechtstromen.nl > 

Onderwerp: RE: Vragen RTV Oost Schippersplas 

Hallo  hallo  

Hierbij alvast een voorzetje voor de beantwoording van de vragen: 

Om de plas te verondiepen wordt er industriële grond van onder een oude verffabriek gebruikt. 

• Hier zijn zorgen over, de omgeving heeft geen verdusie in de grond, zijn ons die zorgen

bekend.
• Waarom deze grond? En hoe gevaarlijk is die grond?
• Het zal passen binnen de vergunning, maar moet je dat willen, hoe kijken wij als waterschap

daar tegenaan?

In de inleiding op de vraag spreekt u over "industriële" grond, wat wordt daar exact mee bedoeld? 

Wij kennen ten aanzien van de kwaliteit wel de "klasse industrie". 

Bij ons is niet bekend dat er een partij grond van onder een oude verffabriek zou zijn toegepast 

(niet bekend bij  en ik heb het ook niet in de rapporten terug kunnen vinden). 

Om de verondieping mogelijk te maken heeft het waterschap een nota bodembeheer opgesteld 

waarin de kaders gesteld worden waarbinnen de verondieping uitgevoerd kan worden. Voor deze 
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@vechtstromen.nl > 

Onderwerp: Re: Vragen RTV Oost Schippersplas 

    en ikzelf zijn nauw betrokken bij dit dossier. Bestuurlijk speelt er ook 

het nodige. Ik zal met  en  de beantwoording oppakken en dit aan je terugkoppelen 

 

Groet,  

Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

Van: @vechtstromen.nl> 

Verzonden: Monday, April 8, 2024 5:36:38 PM 

Aan: @vechtstromen.nl >;  

@vechtstromen.nl >; @vechtstromen.nl >;  

< @vechtstromen.nl > 

Onderwerp: FW: Vragen RTV Oost Schippersplas 

Hallo collega's, 

Graag jullie aandacht voor onderstaande vragen van RTV Oost over het storten van grond in de 

Schippersplas bij Ommen. Deze vragen bevinden zich op het snijvlak van vergunningverlening, het 

sentiment in de omgeving en wat wij zelf vinden van deze werkwijze. Daarom hoop ik dat jullie 

kunnen helpen met de beantwoording. 

Ik hoor graag van jullie! 

Vr. groet,  

Van: @vechtstromen.nl > 

Verzonden: maandag 8 april 2024 16:19 

Aan: @vechtstromen.nl>;  

@vechtstromen.nl > 

Onderwerp: Vragen RTV Oost Schippersplas 

Ik zet hem uiteraard ook in Topdesk als het zover is dat het goed werkt. 
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 van Rtv Oost belde met vragen over de Schippersplas. 

Om de plas te verondiepen wordt er industriële grond van onder een oude verffabriek gebruikt. 

• Hier zijn zorgen over, de omgeving heeft geen verdusie in de grond, zijn ons die zorgen

bekend.
• Waarom deze grond? En hoe gevaarlijk is die grond?
• Het zal passen binnen de vergunning, maar moet je dat willen, hoe kijken wij als waterschap

daar tegenaan?

Ze wil heel graag vandaag of morgen gebeld worden. 06-  

Groet  
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